
Zápis 
 

o průběhu 17. zasedání zastupitelstva obce Senorady, 

konaného dne 12.4.2013 v kanceláři obecního úřadu 

 

Starosta zahájil sedmnácté zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal 

přítomné. 

 

1) Technický bod 

Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

 

Přítomni: Novák Vladimír, Adamová Květa, Chaloupková Anna, Frolcová Dagmar, Jašek    

Pavel,Matoušek Jan , Malý Aleš a Horký David  

Omluveni: Koníček Aleš 

 

Zapisovatel: Vladimír Novák 

 

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu sedmnáctého 

zasedání zastupitelstva obce. Navrženy byly pí.Chaloupková s pí.Frolcovou, které vyslovily 

souhlas. 

 

Usnesení č. 136 

Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu sedmnáctého zasedání 

zastupitelstva obce pí.Chaloupkovou a pí. Frolcovou 

. 

Hlasování č.136 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 

 

Usnesení č.137 

Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Technický bod 

2) Myslivecký svaz - žádost o dřevo na přístřešek 

3) Dětské a víceúčelové hřiště 

4) Žádost o odprodej pozemku – Rejthar Jaromír 

5) Diskuse 

 

Hlasování č.137: pro-8, proti-0, zdržel se-0 

  

2) Myslivecký svaz – žádost o dřevo na přístřešek 

Starosta seznámil zastupitele se žádostí myslivců o poskytnutí dřeva z obecních lesů na 

zhotovení nového přístřešku na střelnici „U Cihelny“ . 

Zástupci MS přislíbili, že tento areál může být v budoucnu využíván na akce pořádané obcí, 

popř. po dohodě  i jinými subjekty působícími v obci. 

    

Usnesení č. 138 

ZO  souhlasí a pověřuje Libora Malého, lesního hospodáře, zajištěním a dodáním dřevní 

hmoty  v množství 5-10 m3  na výrobu řeziva pro stavbu přístřešku na střelnici MS Senorady.  

Hlasování č.138: pro-8, proti-0, zdržel se-0 

   



   

 

      

3) Dětské a víceúčelové hřiště 

Zastupitelstvo obce opakovaně projednalo umístění dětského  hřiště. Po delší debatě se shodlo 

na rozšíření výstavby o víceúčelové hřiště. V tom případě se jako nejlepší varianta pro 

výstavbu jeví prostor u fotbalového hřiště, který však není v majetku obce. 

Oba tyto prvky by přirozeně navazovaly na stávající fotbalové hřiště a tvořily víceúčelový 

areál pro děti ,spolu s možností sportovního vyžití občanů a mládeže. 

Starosta předběžně projednával možnost umístění hřišť se zástupci TJ Sokol Senorady 

(majiteli pozemku p.č.4313)  a ti vyslovili této myšlence podporu.  

 

Usnesení č. 139  
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr vybudování dětského a víceúčelového hřiště na pozemku 

p.č. 4313, t.č. v majetku TJ Sokol Senorady. 

Hlasování č. 139: pro-8, proti-0, zdržel se-0  

 

 

     4)  Žádost o prodej pozemku – Rejthar Jaromír, Nová Ves 231 

Starosta předložil zastupitelům novou žádost pana Rejthara Jaromíra o odprodej části 

pozemku označeného p.č. 3578/29 (vedle obchodu-směr rybník). 

K jednání byl přizván i p.Rejthar aby zastupitelům přiblížil konkrétní záměr. Při té příležitosti 

bylo dohodnuto upravení pozemku naproti prodejně na náklady žadatele. 

 

Usnesení č.140 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na odprodej části pozemku 3578/29 . 

Hlasování č.140: pro-5, proti-2, zdržel se-1 

 

 

 

5)Diskuse 

V rámci diskuze byl projednán havarijní stav komínu u č.p.38 se závěrem, že bude obeslán 

jednak majitel nemovitosti s výzvou na odstranění nebezpečné závady a jednak stavební 

úřad Ivančice jako místně příslušný úřad. 

Další nešvar v Senoradech je skládka starých oken na pozemku obce za zahradou rodinného 

domku č.p. 121,majitele Petra Prokše. Rovněž on bude písemně vyzván k odstranění černé 

skládky. Při té příležitosti starosta seznámil zastupitele s výzvou fi.ESKO  Třebíč k využívání 

sběrného dvora v Mohelně. Od 1.června 2013 bude možné využít sběrný dvůr pouze po 

předložení identifikační karty s čárovým kódem. Obec si nechala vyrobit 10 ks kartiček 

na obecní úřad a ty  se  budou občanům půjčovat. Následně bude firmou ESKO-T vystavena 

faktura za uložení opadu. 

Problémem, který zatěžuje občany je havarijní stav státní silnice. Místostarostka, pí.Adamová 

projedná se zástupci OSS Brno-venkov, v rámci možností dohodne, co nejrychlejší nápravu. 

V diskusi rovněž zazněly výhrady k pořádku v hasičské zbrojnici. Starosta projedná tuto 

záležitost se zástupci SDH. Dalším bodem byla organizace dětského dne,který letos budou  

zajišťovat maminky dětí ve spolupráci s mysliveckým svazem a finanční účastí obce. 

 

 

 

 



Starosta obce, po projednání všech bodů programu, ukončil jednání ve 21.00 hod. 

 

V Senoradech 19.4.2013 

 

 

Zapsal:  Novák Vladimír 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                                                               Vladimír Novák, starosta 

 

 

 


